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P R O T O K Ó Ł   Nr VIII/24 
Z VIII SESJI RADY GMINY OSTRÓW MAZOWIECKA 

w dniu 20 grudnia 2024 roku 
w Urzędzie Gminy w Ostrowi Mazowieckiej 

pod przewodnictwem Krystyny Kossowskiej - 
Przewodniczącej Rady Gminy Ostrów Mazowiecka. 

 
Sesję rozpoczęto o godz. 1105, a zakończono o godz. 1230. 

 

Stan radnych Rady Gminy           -  15 

Liczba radnych obecnych na Sesji -  14    (nieobecni: Iwona Szymorowska) 

(lista obecności w załączeniu do protokołu) 

 

W Sesji udział wzięli: 

1. Waldemar Brzostek – Wójt Gminy, 

2. Agata Stachacz – Sekretarz Gminy,  

3. Jadwiga Zawistowska – Skarbnik Gminy, 

4. Dorota Ludwichowska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, 

5. Tadeusz Równy – Prezes Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych i Rolniczych w Ostrowi 
Mazowieckiej, 

6. Sołtysi z terenu Gminy Ostrów Mazowiecka (lista obecności w załączeniu do protokołu), 

7. Dyrektorzy jednostek organizacyjnych z terenu Gminy Ostrów Mazowiecka (lista 
obecności w załączeniu do protokołu), 

8. Zaproszeni goście (lista obecności w załączeniu do protokołu). 

 

Proponowany porządek Sesji:  

1. Otwarcie Sesji i przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Gminy Nr VII/24 z dnia 21 listopada 2024 r. 
3. Interpelacje i zapytania. 
4. Informacja z działalności Wójta Gminy Ostrów Mazowiecka. 
5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXIV/196/21 z dnia 17 maja 2021 r. w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego w postaci wykonania  
i przekazania dokumentacji projektowej na rozbudowę drogi wojewódzkiej nr 627 na 
odcinku od km ok. 29+200 do km ok. 31+230 w miejscowościach Jelonki i Jelenie na 
terenie Gminy Ostrów Mazowiecka, powiat ostrowski, województwo mazowieckie.  
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6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi na terenie Gminy Ostrów Mazowiecka oraz ustalenia stawki tej 
opłaty. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrów 
Mazowiecka na lata 2025-2029. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Ostrów Mazowiecka 
na 2025 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrów 
Mazowiecka na lata 2024-2029. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Ostrów Mazowiecka na 
2024 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego oraz 
odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Rady Miasta Zakopane.  
13. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy Ostrów Mazowiecka i stałych 

Komisji na 2025 rok.  
14. Sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady Gminy Ostrów Mazowiecka.  
15. Raport z realizacji „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Ostrów Mazowiecka na lata 

2022-2025 z perspektywą na lata 2026-2029” za lata 2022-2023. 
16. Zapytania i wolne wnioski. 
17. Zakończenie Sesji. 
 
 
Punkt 1. 

Otwarcie Sesji i przyjęcie porządku obrad. 

Otwarcia Sesji dokonała i obradom przewodniczyła Krystyna Kossowska – 
Przewodnicząca Rady Gminy słowami: „Otwieram VIII Sesję Rady Gminy Ostrów 
Mazowiecka”.  
 Następnie Przewodnicząca Rady Gminy przywitała Wójta wraz z pracownikami Urzędu 
Gminy, kierowników jednostek organizacyjnych Gminy, zaproszonych gości, radnych  
i sołtysów.  

Stwierdziła quorum do prawomocnych obrad informując, że na 15 radnych  
w Sesji bierze udział 14 radnych. 
            Przewodnicząca Rady poinformowała, że proponowany porządek obrad został 
przesłany radnym wraz z zawiadomieniem o sesji (zawiadomienie w załączeniu do protokołu).  
 
Punkt 2. 

             Przyjęcie protokołu Nr VII/24 z Sesji Rady Gminy z dnia 21 listopada 2024 r. 

 Przewodnicząca zwróciła się do Radnych z pytaniem czy mają uwagi do protokołu  
z Sesji Rady Gminy Nr VII/24 z dnia 21 listopada 2024 r. Nikt nie zgłosił uwag do protokołu.  
 Rada Gminy przyjęła protokół z VII sesji został przyjęty, przy 14 głosach za jego 
przyjęciem, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było (wyniki głosowania  
w załączeniu). 
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Punkt 3. 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że między sesjami radni nie złożyli 
interpelacji i zapytań. Radni podczas sesji również nie złożyli interpelacji. 

Następnie Pani Przewodnicząca Krystyna Kossowska poprosiła przewodniczących 
stały Komisji Rady Gminy o przedstawienie opinii dotyczących projektów uchwał będących 
przedmiotem obrad dzisiejszej sesji.  

Zgodnie z opiniami przedstawionymi przez Przewodniczących: Komisji Budżetu  
i Finansów; Komisji ds. Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu i Turystyki; Komisji Rolnictwa, 
Leśnictwa, Ochrony Środowiska i Infrastruktury Gminnej, Komisji Rewizyjnej oraz Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy, wszystkie projekty uchwał będące przedmiotem 
niniejszej sesji zostały zaopiniowane pozytywnie. 
 
Punkt 4. 

 Informacja z działalności Wójta Gminy Ostrów Mazowiecka.  

Wójt – Waldemar Brzostek przedstawił informację ze swojej działalności w okresie od 
21 listopada do 19 grudnia 2024r. (informacja w załączeniu do protokołu). 
 
Punkt 5. 

 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXIV/196/21 z dnia 17 maja 2021 r.  
w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego w postaci 
wykonania i przekazania dokumentacji projektowej na rozbudowę drogi wojewódzkiej nr 627 
na odcinku od km ok. 29+200 do km ok. 31+230 w miejscowościach Jelonki i Jelenie na 
terenie Gminy Ostrów Mazowiecka, powiat ostrowski, województwo mazowieckie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Krystyna Kossowska odczytała projekt uchwały  
Nr VIII/65/24 zmieniającej uchwałę Nr XXIV/196/21 z dnia 17 maja 2021 r.  
w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego w postaci 
wykonania i przekazania dokumentacji projektowej na rozbudowę drogi wojewódzkiej nr 627 
na odcinku od km ok. 29+200 do km ok. 31+230 w miejscowościach Jelonki i Jelenie na terenie 
Gminy Ostrów Mazowiecka, powiat ostrowski, województwo mazowieckie. 

Pan  Wójt wyjaśnił, że pomoc rzeczowa polegać będzie na wykonaniu i przekazaniu 
dokumentacji projektowej na rozbudowę drogi wojewódzkiej – ścieżki rowerowej. Droga jest 
bardzo ruchliwa, a wybudowanie ścieżki rowerowej zwiększy bezpieczeństwo poruszających 
się po niej osób. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag ani pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
Rada Gminy podjęła uchwałę Nr VIII/65/24 zmieniającą uchwałę Nr XXIV/196/21 

z dnia 17 maja 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 
Mazowieckiego w postaci wykonania i przekazania dokumentacji projektowej na 
rozbudowę drogi wojewódzkiej nr 627 na odcinku od km ok. 29+200 do km ok. 31+230  
w miejscowościach Jelonki i Jelenie na terenie Gminy Ostrów Mazowiecka, powiat 
ostrowski, województwo mazowieckie, przy 14 głosach za jej przyjęciem, głosów 
przeciwnych i wstrzymujących się nie było (uchwała i wyniki z głosowania imiennego  
w załączeniu do protokołu).   



Strona 4 z 8 
 

Punkt 6.  

Podjęcie uchwały w sprawie określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi na terenie Gminy Ostrów Mazowiecka oraz ustalenia stawki tej 
opłaty.  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Grażyna Pieńkowska odczytała projekt uchwały  
Nr VIII/66/24 w sprawie określenia metody ustalana opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi na terenie Gminy Ostrów Mazowiecka oraz ustalenia stawki tej opłaty. 

Pan Tadeusz Równy – Prezes Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych i Rolniczych – 
omówił przyczynę podwyżki opłaty za gospodarowanie odpadami. Wyjaśnił, że składowiska 
przyjmują coraz większą ilość odpadów zmieszanych przez co podnoszą ceny za ich 
przyjmowanie. Przez ostatni rok ilość takich odpadów wzrosła w Gminie Ostrów Mazowiecka 
o 130 ton. Dodał, że prosi o większą dokładność w selektywnym gospodarowaniu odpadami, 
ze względu na możliwe kary za niezachowanie normy segregowanych odpadów. 
Poinformował, że od niedawna pracownicy Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych i Rolniczych 
zaczęli naklejać „smutne buźki” na pojemnikach, w których znajdują się źle posegregowane 
odpady. Jest to jedynie ostrzeżenie, które zignorowane skutkować będzie nieodebranymi 
odpadami.  

Radni nie zgłosili żadnych uwag ani pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
Rada Gminy podjęła uchwałę Nr VIII/66/24 w sprawie określenia metody ustalana 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Ostrów 
Mazowiecka oraz ustalenia stawki tej opłaty, przy 14 głosach za jej przyjęciem, głosów 
przeciwnych i wstrzymujących się nie było (uchwała i wyniki z głosowania imiennego  
w załączeniu do protokołu).   
 
Punkt 7. 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ostrów Mazowiecka na lata 2025-2029.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Jerzy Nadany odczytał projekt uchwały  
Nr VIII/67/24 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrów 
Mazowiecka na lata 2025-2029. 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, iż projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany przez Regionalną Izbę Obrachunkową. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag ani pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
Rada Gminy podjęła uchwałę Nr VIII/67/24 w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Ostrów Mazowiecka na lata 2025-2029, przy 14 głosach za 
jej przyjęciem, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było (uchwała i wyniki  
z głosowania imiennego w załączeniu do protokołu). 
 

Punkt 8. 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Ostrów 
Mazowiecka na 2025 rok. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Krystyna Kosowska odczytała projekt uchwały  
Nr VIII/68/24 w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Ostrów Mazowiecka na  
2025 rok. 

Następnie poinformowała, iż projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 
Regionalną Izbę Obrachunkową. 

Pan Wójt omówił główne założenia budżetu na 2025 rok przedstawiając prezentację. 
Uwzględnił w niej dochody bieżące, dochody majątkowe, wydatki bieżące, wydatki majątkowe 
oraz uwzględnione w nich dofinansowania. Przedstawił również planowane zadania w ramach 
funduszu sołeckiego.  

Radni nie zgłosili żadnych uwag ani pytań do przedstawionego projektu uchwały.   
Rada Gminy podjęła uchwałę Nr VIII/68/24 w sprawie uchwalenia uchwały 

budżetowej Gminy Ostrów Mazowiecka na 2025 rok, przy 14 głosach za jej przyjęciem,  
głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było (uchwała i wyniki z głosowania imiennego 
w załączeniu do protokołu). 
 
Punkt 9.  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrów 
Mazowiecka na lata 2024-2029. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Grażyna Pieńkowska odczytała projekt uchwały  
Nr VIII/69/24 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrów 
Mazowiecka na lata 2024-2029. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag ani pytań do przedstawionego projektu uchwały.  
Rada Gminy podjęła uchwałę Nr VIII/69/24 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Ostrów Mazowiecka na lata 2024-2029, przy 14 głosach za 
jej przyjęciem,  głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było (uchwała i wyniki  
z głosowania imiennego w załączeniu do protokołu). 
 
Punkt 10.  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Ostrów Mazowiecka 
na 2024 rok.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Jerzy Nadany odczytał projekt uchwały  
Nr VIII/70/24 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Ostrów Mazowiecka na 2024 
rok. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag ani pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
Rada Gminy podjęła uchwałę Nr VIII/70/24 w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Ostrów Mazowiecka na 2024 rok, przy 14 głosach za jej przyjęciem,  
głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było (uchwała i wyniki z głosowania imiennego 
w załączeniu do protokołu). 
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Punkt 11. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego oraz 
odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy.  

Przewodnicząca Rady Krystyna Kosowska odczytała projekt uchwały  
Nr VIII/71/24 w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego oraz odstąpienia od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy. 

Pan Wójt wyjaśnił, że odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 
ma na celu zapewnienie stabilizacji instytucjom wynajmującym te lokale. Oba budynki 
użytkowanie są przez ośrodki zdrowia 

Radni nie zgłosili żadnych uwag ani pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
Rada Gminy podjęła uchwałę Nr VIII/71/24 w sprawie wyrażenia zgody na najem 

lokalu użytkowego oraz odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
umowy,  przy 14 głosach za jej przyjęciem,  głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie 
było (uchwała i wyniki z głosowania imiennego w załączeniu do protokołu). 
 
Punkt 12. 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Rady Miasta Zakopane. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Grażyna Pieńkowska odczytała projekt uchwały  
Nr VIII/72/24 w sprawie rozpatrzenia petycji Rady Miasta Zakopane. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag ani pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
Rada Gminy podjęła uchwałę Nr VIII/72/24 w sprawie rozpatrzenia petycji Rady 

Miasta Zakopane, przy 14 głosach za jej przyjęciem,  głosów przeciwnych i wstrzymujących 
się nie było (uchwała i wyniki z głosowania imiennego w załączeniu do protokołu). 
 
Punkt 13. 

 Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy Ostrów Mazowiecka i stałych 
Komisji na 2025 rok. 

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy Jerzy Nadany odczytał projekt uchwały  
Nr VIII/73/2024 w sprawie planu pracy Rady Gminy Ostrów Mazowiecka i stałych Komisji 
na 2025 rok. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag ani pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
Rada Gminy podjęła uchwałę Nr VIII/73/24 w sprawie planu pracy Rady Gminy 

Ostrów Mazowiecka i stałych Komisji na 2025 rok, przy 14 głosach za jej przyjęciem,  
głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było (uchwała i wyniki z głosowania imiennego 
w załączeniu do protokołu).  
 
Punkt 14. 

 Sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady Gminy Ostrów Mazowiecka. 

 Przewodnicząca Rady Gminy Krystyna Kosowska poinformowała, iż zgodnie ze 
Statutem Gminy, Komisje Rady Gminy przedstawiają sprawozdanie ze swojej działalności co 
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najmniej dwa razy w roku. Przedstawione sprawozdania dotyczą okresu od 9 maja 2024 roku 
do 19 grudnia 2024 roku. Sprawozdania zostały omówione na ostatnich posiedzeniach komisji 
(sprawozdania w załączeniu do protokołu). 

Radni nie zgłosili żadnych uwag ani pytań do przedstawionego sprawozdania. 
 
Punkt 15.  

 Raport z realizacji „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Ostrów Mazowiecka 
na lata 2022-2025 z perspektywą na lata 2026-2029” za lata 2022-2023. 

 Przewodnicząca Rady Gminy Krystyna Kosowska poinformowała, że Pan Wójt 
sporządza co 2 lata raporty z Programu Ochrony Środowiska, które przedstawia się radzie gminy. 
Raport z realizacji Programu wykonał Zakład Analiz Środowiskowych Eko-precyzja. Analizie 
poddano 97 zadań zawartych w Programie. W raportowanych latach podjęto się realizacji 86 
zadań, przez co realizacja programu kształtuje się na poziomie 88,66%. Zadania, które nie zostały 
zrealizowane, zostaną wykonane w kolejnych latach. Biorąc pod uwagę zawarte w raporcie 
informacje, wskazujące na liczne podejmowane działania oraz wynikające z nich pozytywne 
aspekty, realizację Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Ostrów Mazowiecka za lata 2022-
2023 ocenia się pozytywnie. 
 Radni nie zgłosili uwag ani pytań do przedstawionego raportu. 
 
Punkt 16. 

  Zapytania i wolne wnioski.  

  Pani Magdalena Kurak – Dyrektorka Samorządowego Żłobka im. Jana Pawła II  
w Nagoszewce Drugiej poinformowała, że żłobek cały czas się rozwija. Pozostały jeszcze  
4 wolne miejsca dla dzieci. Dodała, że programy rządowe pokrywają wszystkie koszty 
uczestnictwa podopiecznego w zajęciach, podczas których dziecko pracuje w grupie i rozwija 
swoje umiejętności. 
 Pani Bożena Wilczyńska – sołtys wsi Nagoszewka zapytała o możliwość czasowego 
przechowywania w budynkach na terenie żłobka sprzętu strażackiego przez strażaków podczas 
szkolenia. 
 Pan Wójt w odpowiedzi poinformował, że tą kwestię należy uzgodnić z Panią 
Magdaleną Kurak – dyrektorką żłobka. 
 Pani Joanna Zając – sołtys wsi Komorowo podziękowała Panu Wójtowi, Pani Justynie 
Zawłockiej, Panu Tadeuszowi Równemu, Pani Dorocie Ludwichowskiej oraz zarządowi 
Urzędu Gminy za współpracę i pomoc przy zgłaszanych problemach w 2024 roku. 
 Pan Wójt podziękował członkom Rady za uchwalenie uchwały budżetowej na 2025 
roku.  
 
Punkt 17. 

Zakończenie Sesji.   

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że porządek obrad VIII Sesji Rady 
Gminy został wyczerpany.  

Zamknęła obrady słowami: „Zamykam VIII Sesję Rady Gminy Ostrów Mazowiecka".  
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Podziękowała za uwagę i udział w obradach zaproszonym gościom, sołtysom oraz 
radnym. 

 
 

                                                                    Przewodnicząca  
                                                               Rady Gminy Ostrów Mazowiecka 

                                                                Krystyna Kossowska 
 

 

Protokołowała:  

...................................................... 
           Klaudia Ożarowska 
 


